
 

 

香港中文大學崇基學院學生宿舍申請  (補充) 
Chung Chi College, The Chinese University of Hong Kong 

Application for Student Hostel (SUPPLEMENT) 
 
Student Name 學生姓名：       SID 學生證編號：    

 

{  } please tick if  appropriate 請於適用句子前加剔號 
{  } A. I do not live with my parent and the reason is: 本人並非與父母同住，原因如下： 

                  

                  

                  

                  

                  
 

   
 
 

{  } B. The name on the address proof provided with my application for hostel place is not my parent. 
本人於申請宿舍時提交之住址證明上的名字並非本人父母。 
The name on the proof is            , who is my        
住址證明上的名字是：      ，乃本人之         
 
please provide other document with name of applicant (or applicant’s parents) as additional address proof 請提交

列有申請者（或申請者父母）名字之其他文件以作地址證明 
 

 {  } I live with my parent but I cannot provide the specific address proof with their names on, and the reason is: 本人

與父母同住，但未能提交具父母名字之指定住址證明，原因是： 

                  

                  

                  

                  

                  
 

 {  } I do not live with my parent and the reason is listed above: 本人並非與父母同住，原因如上述。 
 

 
I/We declare that the information provided in this application, including the related documents provided, 
is true and complete.  I/We understand and acknowledge that if any false or inaccurate information is 
found, this application will be revoked and my future applications will not be accepted, and the case will 
be forwarded to related units for following up disciplinary action. 
我等聲明在本表所填各項資料及提交之証明文件均確實無訛，並明白如有虛報資料，歪曲

或隱瞞事實，學生今後之宿舍申請資格將被取消；宿委會有權將此事交有關部門予以記錄

及作適當紀律處分。 

Parent/Guardian Name 父母／監護人姓名：     Signature 簽署：     
 
 
Student Signature 學生簽署：        Date 日期：     


